
Igrišče- najhujši problem
Februarja je bila v prostorih krajevne skupnosti Ježica 2.

skupšiina baseball kluba, ki deluje v okviru športnega druStva
Ježica- Po poročilih posameznih članov izvršnega odbora kluba
in vseh trenerjev so razpravljaN predvsem o problemih s kate-
rimi se srefiuje ktub že od svoje ustanovitve Ugotovijeno je bito,
da je problem igrišCa Še vedno najbolj pereč. posebno v zad-
njem obdobju. saj je v klubu aktivnrh že pet ekip.

Na skupščini so sprejeli nekaj novih aktov, ki urejajo posa-
mezna področja dela in organizacije v samem klubu Izvolili so
nov izvržni odbor kluba. ki ima pred seboj težko nalogo. da v tej
svoji tnandatni dobi reši vsaj nekaj najbolj perečth problemov.
ki ovirajo nadaljnji razvoj kluba.

NajboljŠi igralci posameznih ekip so prejeji skromne nagrade.
Udeležba Čianov je bila več kot 80-odstotna. žal pa se vabilom

na skupščino niso odzvafi predstavniki povabljenih organizacij
za telesno kulturo.


